半自動油邊機 LHZ-022D2

Semi-automatic Dyeing Machine





用途,特點:

適用于不規則皮件油邊, 附調速裝置, 油邊速度可自由調配, 配合裝制可 實現半自動操作。適用于各種男女皮帶帶頭、皮飾品。

Feature:

It is suitable for irregular leather oil edge, with speed regulating device, oil edge speed can be freely adjusted, and semi-automatic operation can be realized with assembly. Suitable for all kinds of men's and women's belt heads and leather ornaments.

技術參數:

型號 Model	LIIZ-022D
規格 Spes	5mm
電壓 Voltage	220V
功率 Power	0.04KW
包裝尺寸 Size	450*350*320mm
體積 Volume	0.05m^3
净重 N.W.	23KG
毛重 G.W.	26KG

染邊機(雙邊) LHZ-023A

Dyeing machine (bilateral)





用途.特點:

1、適用于男女皮帶,直帶、表帶、背帶兩邊、 葫蘆形、波浪形肩帶同時上色,可油範圍寬度 爲5-80mm, 厚度1-8mm, 長度最長可油1370mm。 2、上油厚薄可自行調節,更换邊油,清洗油 輪及油盒,簡單方便。機架高度可自行調節, 適合于各種皮帶、皮條的長度。

3、具有同時上色到皮帶尾端和兩側功能,配合電子眼自動控制第二段速度快慢,于上色尾端時可將第一段速度調慢,方便手動上色 尾端, 行至直綫兩側時, 電子眼自動跳至第二 段速度加快油邊, 節省時間。

1. Suitable for men and women on both sides of the belt, gourd shape dycing range width is 5-80 - mm, 1-8 mm thickness, dycing oil length is 1370 mm can be oil.

2, the thickness of the oil is adjustable, clean oil tankers and dye box, simple and convenient. The fuselage height can be adjusted, suitable for all kinds of belt, the length of the belt.

3, the belt on both sides of the color and function at the same time, equipped with electronic eye function and automatic control in the second period of speed, convenience of artificial dycing, dycing oil speed automatically jump to the second paragraph, in order to save time.

技術參數:

型號 Model	LHZ-023A
規格 Spes	5-80mm
電壓 Voltage	220V
功率 Power	0.12KW
包裝尺寸 Size	580*580*1310mm
體積 Volume	0.56m ³
净重 N.W.	47KG
毛重 G.W.	65KG

手持油邊機 LHZ-022S

Hand-held Oil Edge Machine





用途.特點:

新款手持油邊機采用一支50mL油壺裝邊油,經過密封式油邊頭在電機驅動 下匀速均匀的轉動在油輪上, 使邊油在可調薄厚的情况下, 手持均匀的塗 在産品所需的位置上。

Feature:

The new hand-held oil edge machine 技術參數: uses a 50mL oil can to fill the oil, and turns evenly on the tanker under the motor drive through the sealed oil edge head, so that the edge oil can be evenly coated on the position required by the product under the condition of adjustable thickness.

型號 Model	LHZ-022S
規格 Spes	9.8*18mm
電壓 Voltage	220V
功率 Power	2W
包裝尺寸 Size	220*120*140mm
體積 Volume	$0.004m^3$
净重 N.W.	1KG
毛重 G.W.	1.2KG

立式旋轉烤箱 LHZ-023B

Vertical rotary oven



用途.特點:

- 1、烘幹時間3-8分種。2、使用紅外綫不是表面幹燥而是從內部幹燥開始。
- 3、每個烘箱都配備温度傳感器和温度控制器,使每個烘箱調到所需温度。 4、温度上升時間短,不使用機器時,也可以關掉烘箱電源。 **技術桑數**.

- Drying time is 3-8 minutes.
 Infrared ray is not used for surface drying but for internal drying.
 Each oven is equipped with temperature sensor and temperature controller, so that each oven can be adjusted to the required
- temperature.

 4. Temperature rise time is short. When the machine is not used, the power supply of the oven can also be turned off.

汉州 参数:	
型號 Model	LHZ-023B
規格 Spes	1300/1500mm
電壓 Voltage	380V
功率 Power	3KW
包裝尺寸 Size	1880*1500*2000mm
體積 Volume	6.36m ³
净重 N.W.	450KG
毛重 G.W.	530KG